
Title (en)
Package for cigarettes or the like.

Title (de)
Verpackung für Zigaretten oder dergleichen.

Title (fr)
Emballage pour cigarettes ou similaire.

Publication
EP 0628497 A1 19941214 (DE)

Application
EP 94110632 A 19920826

Priority
• DE 4129609 A 19910906
• EP 92114488 A 19920826

Abstract (en)
One of the most well-known types of packaging for cigarettes is the hinged-lid box. The industrial production of known hinged-lid boxes is complex
because the collar which is customary in hinged-lid boxes is made as a separate blank. In the present hinged-lid box, the collar (19) and the hinged
lid (18) are connected to one another by residual connections (40) consisting of the packaging material. The residual connections can be separated
when the hinged lid is opened for the first time. <IMAGE>

Abstract (de)
Einer der bekanntesten Verpackungstypen für Zigaretten ist die Klappschachtel. Die industrielle Fertigung bekannter Klappschachteln ist aufwendig,
weil der bei Klappschachteln übliche Kragen als gesonderter Zuschnitt gefahren wird. Bei der vorliegenden Klappschachtel sind Kragen (19) und
Klappdeckel (18) durch aus dem Verpackungsmaterial bestehende Restverbindungen (40) miteinander verbunden. Die Restverbindungen sind beim
erstmaligen Öffnen des Klappdeckels durchtrennbar. <IMAGE>
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